
Uddannelsesudvalget

Dato: 7. december 2010

Udvalget udbeder sig besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 157
– Finder ministeren det rimeligt, at DTU i en sparetid alene opstiller valgmu-

lighed mellem scenarier, der alle indebærer nedrivning af størstedelen af
instituttet og efterfølgende nyopførelse?

– Hvor store investeringer er der de sidste 4 år brugt på renovering/forbedring
af bygningsmassen på Lindholm ud over opførelsen af den nye MK-enhed?

– Er det helt entydigt, at der ikke findes en renoveringsmulighed for facilite-
terne på Lindholm, som vil være samfundsmæssigt billigere end en flytning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.Moller@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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